
PROTOKÓŁ Nr XXV/08 
z przebiegu XXV sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 22 kwietnia 2008 roku 
____________________________________________________________________________ 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 900 – 1500.   

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński,  
który przywitał zebranych. Lista obecności stanowi załącznik.  
 
Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, Ŝe do porządku obrad sesji, 
który otrzymali radni wprowadza autopoprawkę, dodając punkt 9c dotyczący rozpatrzenia uchwały 
zmieniającej w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych, a następnie przedstawił porządek obrad XV sesji Rady Miasta: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Dęblin za 2007 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
7. Rozpatrzenie planu Strategii Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008-2015 - 

podjęcie uchwały. 
8. Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie 

zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblina w sezonie 2006/2007. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 
b) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy miastem Dęblin i gminą StęŜyca; 
c) zmieniającą uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych. 

10. Wolne wnioski. 
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
12. Zatwierdzenie protokółu XXIV sesji Rady Miasta. 
13. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, Ŝe oprócz udziału  
w posiedzeniach komisji Rady Miasta, w okresie między sesjami uczestniczył: 
• 28.03 - w otwarciu wioski internetowej Gminnym Ośrodku Kultury w StęŜycy (osiemnaście 

stanowisk komputerowych i dwuosobowa obsługa); 
• 02.04. - w otwarciu wystawy plastycznej dwóch młodych artystek dęblińskich (Marta Kornaga 

i Paulina Stawska), które zostały wyróŜnione stypendium Marszałka Województwa 
Lubelskiego; 

• 03.04. - w pracach komisji stałych Rady Miasta analizujących i wypracowywujących 
stanowisko w sprawie wykonania budŜetu Miasta w 2007 roku; 

• 13.04. - w obchodach Dnia Pamięci Ofiar Katynia; 
• 16.04. - w prezentacji i konsultacji planów strategii rozwoju lokalnego Miasta Dęblin na lata 

2008-2015; 
• 17.04. - w obchodach uroczystości Dnia Sapera na terenie I Batalionu Drogowo-Mostowego w 

Dęblinie imienia Romualda Traugutta; 
• Przewodniczący przypomniał o obowiązku złoŜenia oświadczenia majątkowego przez radnych. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, Ŝe w okresie między sesjami 
odbywały prace komisji Rady nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta w 2007 roku, w 
których uczestniczył (formułowanie opinii), a po za tym: 
� 16.04. - odbyło się spotkanie z szerokim udziałem radnych, zarządów osiedli, zakładów pracy 

(moŜna było składać wnioski, uwagi, prosić o wyjaśnienie). Był to finisz prac nad strategią 
rozwoju lokalnego Miasta. 

� Ogłoszony został przetarg na dzień 12.05. na sprzedaŜ udziału bloku gminnego nr 13 na 
osiedlu Stawy; 

� 28.03.- odbyła się Rada Społeczna SPZOZ poświecona głównie zabezpieczeniem pomocy 
świątecznej. Na dzień dzisiejszy opiekę nocną i świąteczną sprawuje NZOZ Klinika w Rykach, 
natomiast zostało ustalone na posiedzeniu Rady, Ŝe podjęta stanie próba od nowego roku 
utworzenia takiej opieki na bazie naszego SPZOZ;  

- odbyła się sesja Rady Powiatu, na której została podjęta uchwała w sprawie przekazania 
przystani nad Wisłą miastu Dęblin na warunkach uzgodnionych wcześniej z radnymi 
Dęblina;  

� 02.04. - odbyło się pierwsze spotkanie w sprawie obchodów Dni Dęblina, na którym podjęto 
wstępne ustalenia;  

� 03.04. - odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Powiatu, między innymi w sprawie zmian do 
budŜetu i inwestycji drogowych na terenie Dęblina; 

� 08.04. - spotkanie z zarządem Towarzystwa Przyjaciół Dęblina w sprawie organizacji 
Wojewódzkiego Zjazdu Towarzystw Regionalnych - jest propozycja, aby zjazd odbył się  
w Dęblinie; 

� 10.04. - uczestniczenie w konferencji w Zespole szkół Zawodowych Nr 2 podsumowywującej 
program "Nasza szkoła" z dotacji unijnych;  

� 11.04. - odbyły się uroczystości 30-lecia Ŝłobka na osiedlu Lotnisko. Miasto ufundowało w 
prezencie zestaw komputerowy; 

� 13.04. - odbyły się uroczystości Dnia Pamięci Katynia (obchodzone po raz pierwszy w naszym 
mieście); 
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� 15.04. - spotkanie samorządowców z powiatu ryckiego, puławskiego i opolskiego - rozmowy 
dotyczyły problemów samorządowców i przeciwdziałaniu sytuacjom niekorzystnym dla 
samorządów; 

� 17.04. - uroczyste obchody Dnia Sapera; 
� 18.04. - spotkanie samorządowców z okolicznych gmin z panią dyrektor Departamentu 

Ekonomicznego Ministerstwa Edukacji Narodowej; 
� 18.04. - odbył się przetarg na studium wykonalności duŜego unijnego projektu budowy 

kanalizacji. Wygrała firma EKO-GEO z Lublina z najkorzystniejszą ofertą około 125 tys. zł.  
� 21.04. - odbyło się zebranie mieszkańców Osiedla Lotnisko organizowane przez Zarząd 

Osiedla Lotnisko;  
� zostało podpisane porozumienie z zarządem wojewódzkim PCK na prowadzenie świetlicy 
środowiskowej w budynku naleŜącym do Miejskiego Domu Kultury przy ulicy 1 Maja; 

� trwają rozstrzygnięcia konkursu na zadania z poŜytku publicznego - w ciągu najbliŜszego 
tygodnia decyzje zostaną podjęte.  

 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Henryk Wiejak: 
� wnioskował: 

- o podjęcie działań w celu uniemoŜliwienia postoju samochodów na chodnikach i poboczu 
ulicy StęŜyckiej obok Przychodni Rodzinnej (nr wn. 216/08); 

- o podjęcie działań w celu oddelegowania przedstawiciela naszego miasta w dniach 3 i 
4.09.br. na Forum Ekonomiczne do Krynicy Górskiej (nr wn. 217/08); 

- o podjęcie działań w celu uruchomienia przejezdności w ulicy śabiej (nr wn. 215/08); 
� zapytał: 

- jak wygląda sprawa dofinansowania do systemu norweskiego na budowę obiektów 
sportowych; 

- przed nami "Euro 2012" - czy nie naleŜy podjąć działań, Ŝeby miasto mogło w tym temacie 
skorzystać.     

 
Radny Krzysztof Karbowski: 
� przekazał Burmistrzowi Miasta materiały promocyjne z targów turystycznych organizowanych 

w Lublinie dotyczące województwa i wnioskował aby zostały uzupełnione o walory Dęblina; 
� sugerował poprawę monitoringu obiektu dworca PKP, który jest systematycznie dewastowany; 
� prosił o podjęcie przez Burmistrza Miasta problemu funkcjonowania kiosków na peronie PKP 

(właściciele kiosków otrzymali odmowną odpowiedź z PKP na prośbę dalszego ich 
funkcjonowania); 

� wnioskował o: 
- sprzątanie obiektu Dęblińskiego Centrum Informatycznego; 
- poprawę wjazdu na posesję 126 przy ulicy Warszawskiej; 
- przegląd znaków drogowych; 
- lepsze oznakowanie ulic; 
- dokończenie wycinki drzew przy ulicy Towarowej ze szczególnym uwzględnieniem drzew 

na działce Zespołu Szkół Ogólnokształcących; 
- usunięcie trzech uschłych drzew usytuowanych przy ulicy 15 PPWilków przy WZI-Ŝ 

i drodze krajowej 48; 
� zapytał - jak wyglądają przygotowania do obchodów święta 3 Maja; 
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Radny Waldemar Potyra: 
� podziękował za zamontowanie tablicy ogłoszeniowej przy ulicy Bobrowskiej. 
 
Radny Mieczysław Skibiński: 
� wnioskował o uzupełnienie oświetlenia na części ulicy Kowalskiego przekazanej przez MON 

do miasta - aŜeby nie powiększać kosztów, zasugerował odłączenie części oświetlenia na 
sprzedanej działce przy Jubilacie. 

 
Radny Waldemar Chochowski: 
� powiedział o tonącym w błocie targowisku przy ul. 15 PPWilków - mieszkańcy pytają jak 

długo będą chodzić po błocie; 
� prosił wyjaśnienie zasad podwyŜek dla pracowników administracji w placówkach 

oświatowych. 
 
Radny Henryk BroŜyna: 
� wnioskował o zmianę znaku drogowego przy wjeździe na garaŜe stare od strony KOL-u. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński: 
� wnioskował: 

- o remont cząstkowy nawierzchni ulicy Ogrodowej (wn.nr 220/08); 
- na ulicy 1 Maja - obniŜenie studzienki ściekowej przy posesji 113, obniŜenie krawęŜników 

ulicznych w miejscu przejść, wymalowania przejścia (wn.nr 219/08).  
 
Ad. pkt 5.  
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Dęblin za 2007 rok. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przy prezentacji wizualnej dokładnie omówił 
sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta w 2007 roku, informując, Ŝe Rada Miasta ustaliła 
dochody budŜetu na kwotę 36.709.294 zł, wydatki na kwotę 38.159.294 zł, natomiast rezerwę 
ogólną na kwotę 109.051 zł.  
Po zmianach budŜetowych w ciągu roku plan dochodów na dzień 31 grudnia 2007 r. wynosił 
38.823.397 zł, plan wydatków 40.635.316 zł.  
 
 Realizacja dochodów w działach, które miały największy wpływ na budŜet przedstawia się 
następująco: 
� Gospodarka mieszkaniowa - na plan 1.620.587 zł zrealizowano 1.649.353 zł, tj. 101,8% planu 

(wzrost do roku poprzedniego o 153,7%, na co duŜy wpływ miała sprzedaŜ działki na osiedlu 
Lotnisko). 

� Administracja publiczna - na plan 521.149 zł wykonano 534.037 zł, tj. 102,5% (wzrost do roku 
poprzedniego o 153,1% - na wysoki wskaźnik miały wpływ środki, które wpłynęły do budŜetu 
miasta z funduszy unijnych w związku z realizacją projektu informatycznego). 

� Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek - jest to największy dział 
budŜetu, jeśli chodzi o dochody własne. Całością tych dochodów miasto moŜe dysponować 
według własnych potrzeb. Na zaplanowaną kwotę 17.185.892 zł, osiągnięto dochody  
w wysokości 17.634.441 zł, tj. 102,6 % (wzrost do roku poprzedniego o 2,3%).  

� Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - na plan 3.274.926 zł, wykonano 2.788.939 zł, 
tj. 85,2% (wzrost do roku poprzedniego o 40.700,0% - tak duŜy wzrost wynika z refundacji 
wydatków ponoszonych na projekty unijne, głównie na kanalizację). 
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Omawiając realizację wydatków budŜetowych w 2007 roku - Burmistrz poinformował, Ŝe plan 
wydatków po zmianach w trakcie roku wynosił 40.635.316 zł, z tego plan wydatków 
inwestycyjnych - 6.808.401 zł, co stanowi 16,8%. 
 Realizacja wydatków w niektórych działach budŜetu przedstawia się następująco: 
� Transport i łączność - na plan 745.000 zł wydatkowano kwotę 607.746 zł, tj. 81,6% planu  

(w stosunku do roku poprzedniego nastąpił spadek o 45,2%): 
− drogi publiczne wojewódzkie - wydatki inwestycyjne oraz pomoc rzeczowa - 

wydatkowano 68.015 zł na plan 110.000 zł (w stosunku do roku poprzedniego spadek  
o 53,7%); 

− drogi publiczne powiatowe - wydatki inwestycyjne na drogach powiatowych oraz pomoc 
rzeczowa - na plan 40.000 zł wydatkowano 7.594 zł (spadek do roku ubiegłego  
o 97,5%); 

− Na drogi publiczne gminne - wydatki inwestycyjne oraz wydatki na bieŜące utrzymanie 
dróg - wydatkowano 520.566 zł na plan 575.000 zł (jest to spadek do roku poprzedniego 
o 20,2%). 

� Gospodarka mieszkaniowa - na plan 1.263.722 zł wydatkowano kwotę 1.228.019 zł, tj. 97,2% 
(wzrost w stosunku do roku ubiegłego o 46,5%). 
Niektóre pozycje w tym dziale to: 

− wykup gruntów na rzecz miasta – 160.669 zł; 
− utrzymanie cmentarza komunalnego - 195.580 zł; 
−  utrzymanie targowiska - 9.045 zł (w 2007 r. targowisko przy ul. Niepodległości 

prowadzone było przez Urząd Miasta); 
− adaptacja i modernizacja lokali komunalnych - wydatkowano 706.009 zł. 

� Administracja publiczna - na plan 4.827.995 zł wydatkowano kwotę 4.667.876 zł, tj. 96,7%. 
Na wydatkowaną kwotę składają się między innymi: 

− dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego administracji z zakresu zadań zleconych; 
− sfinansowanie kosztów utrzymania Rady Miasta; 
− utrzymanie Urzędu Miasta. 

� Oświata i wychowanie - na planowaną kwotę 18.030.589 zł wydatkowano 17.885.917 zł, tj. 
99,2% (wzrost do roku ubiegłego o 7,6%). 

� Ochrona zdrowia - na planowaną kwotę 238.700 zł wydatkowano 221.818 zł, tj. 92,9%. 
� Pomoc społeczna - z planowanej kwoty 6.398.059 zł wydatkowano 5.730.983 zł, tj. 89,6%  

w tym 4.580.574 zł z dotacji Wojewody, 1.150.409 zł ze środków miasta. Zadania z zakresu 
pomocy społecznej realizował na terenie miasta Ośrodek Pomocy Społecznej, wykonując 
zadania własne Gminy oraz zadania zlecone. Z tego działu finansowana równieŜ była wypłata 
dodatków mieszkaniowych i działalność Placówki Wsparcia Dziennego realizowana przez 
Urząd Miasta.  

� Gospodarka komunalna - na plan 6.210.571 zł wydatkowano kwotę 5.783.107 zł, tj. 93,1%. 
Kwota 4.938.814 zł stanowiła wydatki inwestycyjne, a 844.292 zł wydatki bieŜące. 

 
Kończąc omawianie wydatków Burmistrz powiedział, Ŝe realizując wydatki budŜetu kierował się 
przede wszystkim prowadzeniem oszczędnej gospodarki finansowej oraz zachowaniem równowagi 
budŜetowej. 
 
Przy omawianiu zadań inwestycyjnych Burmistrz zaznaczył, Ŝe po raz pierwszy od wielu lat, plan 
wydatków inwestycyjnych nie był w ciągu roku redukowany, a wręcz przeciwnie, w ciągu roku 
wprowadzono nowe zadania inwestycyjne. W budŜecie na wydatki inwestycyjne (po korektach w 
ciągu roku) zaplanowano kwotę 6.808.401 zł. Wydatkowano ogółem 6.352.422 zł, tj. 93,7% planu 
a 16,3% ogółu wydatków. W stosunku do roku 2006 nastąpił wzrost nakładów inwestycyjnych 
ogółem o 123,2%.  
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Gmina realizowała lub partycypowała w realizacji między innymi następujących inwestycji: 
� Transport i łączność - plan 315.000 zł, wykonanie 237.047 zł, tj. 83,2%: 

- drogi publiczne wojewódzkie: Budowa ścieŜki rowerowej w ul. Mickiewicza (k. 
StęŜyckiej) - dofinansowanie Województwa Lubelskiego zgodnie z zawartą umową w 
formie pomocy finansowej. 

- drogi publiczne powiatowe: Dofinansowanie przebudowy skrzyŜowania ulic: Spacerowa, 
Ścibiora, Kowalskiego, Krasickiego wraz z modernizacją zatoki parkingowej i chodnika w 
ul. Kowalskiego. Starostwo Powiatowe w Rykach nie przyjęło pomocy z uwagi na brak 
własnych środków. Inwestycja przełoŜona na 2008 rok. 

- drogi publiczne gminne: Wykonanie dokumentacji budowy ul. Okrzei; Wykonanie 
chodnika w ul. Bankowej I etap; Wykonanie chodnika w ul. Starej (zobowiązania z roku 
2006); Wykonanie budowy ulicy Urbanowicza (zobowiązania z roku 2006); Modernizacja 
chodnika ul. Rogowskiego; Modernizacja infrastruktury drogowej os. Wiślana - świca. 

- zadania w zakresie telekomunikacji: Telefonizacja os. Stawy w ramach, której zostało 
wybudowane przyłącze teletechniczne umoŜliwiające uruchomienie usług telefonicznych 
oraz internetowych dla mieszkańców osiedla. 

� Gospodarka mieszkaniowa - plan 246.500 zł, wykonanie 240.657 zł, tj. 97,6%: 
- Gospodarka nieruchomościami i gruntami - dokonano wykupu gruntów i nieruchomości do 

zasobów miasta. 
� Administracja publiczna - plan – 469.111 zł; wykonanie 468.832 zł, tj. 99,9%. Środki 

wydatkowano na: 
- zakup urządzeń elektronicznych, sprzętu i oprogramowania komputerowego; rozbudowę  

i modernizację infrastruktury teleinformatycznej Miasta; utworzenie Dęblińskiego Centrum 
Informacji; wykonanie sieci światłowodowej w centrum miasta; monitoring miasta.  

� Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa - plan 120.000 zł, wykonanie 114.424 
zł, tj. 95,4% - środki wydatkowano na remont i rozbudowę remizy straŜackiej na Masowie, 
m.in. zakup materiałów budowlanych i sprzętu do remontu, zakup i montaŜ okien, drzwi i pieca 
grzewczego z instalacją CO, remont instalacji elektrycznej.  

� Gospodarka komunalna - plan 5.302.239 zł, wykonanie 4.938.814 zł, tj. 93,1%. Zrealizowano 
następujące zadania: 
- Gospodarka ściekowa i ochrona wód: Budowa kanalizacji podciśnieniowej – zlewnia nr 1, I 

etap realizacji - Zadanie obejmowało wykonanie robót budowlanych w ramach 
projektu,,Budowa kanalizacji podciśnieniowej – zlewnia nr 1 - I etap” finansowanego  
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego – Działanie 3.1,,Obszary wiejskie”, BudŜetu Państwa 
i BudŜetu Miasta Dęblin.  

- Oświetlenie ulic, placów i dróg: Budowa oświetlenia drogowego ul. Balonna i ul. 
Konopnickiej; Budowa oświetlenia drogowego w os. Wiślana – Wysokie; Budowa 
oświetlenia drogowego w os. Wiślana wzdłuŜ bloków 48, 50, 52; Kontynuacja budowy 
oświetlenia drogowego w ul. Słowackiego; Kontynuacja budowy oświetlenia drogowego  
w ul. Spacerowej; Kontynuacja modernizacji oświetlenia drogowego w ul. StęŜyckiej  
i Mickiewicza. 

- Budowa kanalizacji burzowej w ul. Ogrodowej i Asnyka (dokończenie); Budowa 
kanalizacji deszczowej w os. Wiślana – świca (kontynuacja); Budowa kanalizacji 
sanitarnej w ul. Bankowej (bloki); Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Piłsudskiego; 
Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Warszawskiej (od wiaduktu); Budowa kanalizacji 
sanitarnej i wodociągowej do os. Stawy; Modernizacja systemu zaopatrzenia w wodę na 
terenie Miasta; Rewitalizacja centrum Miasta Dęblin; Wymiana sieci wodociągowej w ul. 
Warszawskiej i Niepodległości;  
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 Na zakończenie Burmistrz poinformował, Ŝe na koniec 2007 roku obciąŜenie Miasta 
poŜyczkami i kredytami długoterminowymi oraz wyemitowanymi obligacjami komunalnymi 
wynosiło 12.248.543 zł - stanowi to 32,1% faktycznie wykonanych dochodów, podczas gdy 
przepisy prawa finansowego dopuszczają obciąŜenie budŜetu kredytami i poŜyczkami oraz innymi 
instrumentami finansowymi do wysokości 60,0% dochodów. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu miasta Dęblin 
w 2006 r. Opinia RIO o sprawozdaniu była pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Gajda przedstawił opinię Komisji w sprawie 
wykonania budŜetu miasta w 2007 roku. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  
 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 
 
Głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który mówił o bardzo dobrze wykonanej inwestycji 
kanalizacji oraz rozwaŜeniu moŜliwości utworzenie większej ilości punktów pomocy petentowi  
w całym mieście, a nie tylko w Ratuszu.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/161/2008 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  
z wykonania budŜetu Miasta Dęblin za 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Gajda przedstawił uchwałę Komisji w sprawie 
wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin za 2007 r.  
Komisja Rewizyjna jednogłośnie wnioskowała do Rady Miasta o udzielenie Panu Stanisławowi 
Włodarczykowi - Burmistrzowi Miasta Dęblin absolutorium z tytułu wykonania budŜetu w 2007 
roku. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 Następnie przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Miasta. Opinia była pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  
 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 
 
PoniewaŜ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/162/2008 w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Zarówny. 
 
Ad. pkt 7. 
Rozpatrzenie planu Strategii Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008-
2015 - podjęcie uchwały. 
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Burmistrz Miasta  - poinformował, Ŝe Strategia Rozwoju Miasta Dęblin jest planem 
długookresowym, który będzie realizowany w latach 2008 – 2015, wyznacza kierunki działań oraz 
wskazuje konkretne zadania (konkretne projekty) planowane do realizacji w tym czasie z udziałem 
funduszy strukturalnych Unii Europejskiej i innych funduszy pomocowych. Szacuje spodziewane 
efekty planowanych inwestycji oraz wskazuje kierunki zaangaŜowania środków z funduszy 
strukturalnych i innych środków zewnętrznych oraz środków własnych budŜetu Miasta. 
Program ten: 
� przedstawia sytuację społeczno-ekonomiczną miasta Dęblin, 
� identyfikuje najistotniejsze problemy wymagające rozwiązania, 
� formułuje cel strategiczny i priorytety rozwojowe miasta Dęblin, 
� zawiera opis działań i zadań (projektów) zmierzających do osiągnięcia rozwoju społecznego  

i gospodarczego miasta Dęblin, 
� określa plan finansowy realizowanych zadań (projektów) oraz planowane środki budŜetowe  

na lata 2008 – 2015. 
Burmistrz omówił poszczególne punkty programu. Przedstawił listę zadań inwestycyjnych do 
zrealizowania według hierarchii waŜności.  
Wyjaśnił, Ŝe Strategia nie jest dokumentem o charakterze Ŝyczeniowym, lecz realistycznym 
programem rozwoju, będzie stanowić podstawę do kształtowania budŜetów miasta na następne lata 
oraz będzie postawą działań wieloletnich, w tym inwestycyjnych, realizowanych z udziałem 
środków z funduszy unijnych, jak i realizowanych wyłącznie ze środków własnych. 
Strategia nie jest jednak dokumentem zamkniętym i podlegać będzie procesowi weryfikacji  
i aktualizacji. Zakłada się dokonywanie corocznej analizy stopnia realizacji i jej aktualności przez 
Radę Miasta oraz wprowadzanie zmian w przypadku takiej potrzeby. Poinformował, Ŝe załoŜenia 
Strategii są w pełni zgodne ze Strategią Rozwoju Kraju, Strategią Rozwoju Województwa 
Lubelskiego, Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Lubelskiego z załoŜeniami 
polityki regionalnej kraju oraz z obszarami wsparcia, realizowanymi przez Fundusze Strukturalne 
i Inicjatywy Wspólnotowe Unii Europejskiej. Strategia jest równieŜ zgodna z wcześniej przyjętymi 
dokumentami lokalnymi przez Radę Miasta i naleŜy oczekiwać, Ŝe realizacja Strategii w istotny 
sposób przyczyni się do poprawy warunków Ŝycia mieszkańców miasta Dęblin oraz przyczyni się 
do zdynamizowania jego rozwoju. Na zakończenie ustosunkował się do złoŜonych wniosków do 
Strategii (dział X Strategii). Strategia stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Henryk Wiejak  - powiedział, "mam dwa rodzaje odczucia. Pierwsza sprawa to moŜe 
zacznę od tego najlepszego odczucia, to chciałbym doŜyć 2015 roku, a później po tej wizji 
chciałbym jeszcze Ŝyć, co najmniej 50 lat, bo szkoda by było odchodzić z tak pięknego miasta, jak 
tutaj mamy przed chwilą zaproponowane, a więc powiadam będę się starał, Ŝeby jednak w naszym 
mieście Ŝyć jak najdłuŜej, będę zabiegał o to zdrowie. Wysoka rado, szanowni państwo, chciałbym 
teraz wyrazić swoje zaniepokojenie, a przede wszystkim skupię się na swoim osiedlu, gdzie  
w końcowej mowie Pan Burmistrz przedstawił, Ŝe nie widzi moŜliwości wyznaczenia miejsc 
parkingowych w osiedlu Wiślana, ja przepraszam tak zrozumiałem, 5 lutego 2007, 24 kwietnia 
2007 i równieŜ w tym temacie składałem wnioski 30 sierpnia 2007. Myślę, Ŝe nie ma potrzeby 
przestawiać jak jest niezbędne i konieczne wyznaczenie tych miejsc w osiedlu naszym. 
Samochodów przybywa, ulica jest w zasadzie jedna, no moŜe dwie w tej chwili osiedlowe i nawet 
odśnieŜyć jest bardzo trudno. I następna rzecz, chciałbym jeszcze raz zaapelować  
o przeanalizowanie, bo nie da się Ŝyć, Ŝeby tam nie było miejsc parkingowych w osiedlu Wiślana, 
gdzie to osiedle jest drugie pod względem wielkości na terenie naszego miasta. Tam jest 
konieczność wyznaczenia gruntów pod przyszłe garaŜe, które powinny być przedłuŜeniem 
istniejących garaŜy do ulicy Słonecznej, teren, który leŜy w tej chwili odłogiem, teren, który 
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moŜna kupić i myślę, Ŝe im wcześniej wykupimy ten teren, tym zarobimy więcej pieniędzy, bo co 
roku cena gruntu podobno wzrasta. I jeszcze jedna rzecz, jeŜeli moŜna, nie wiem, ale tak myślę na 
gorąco, czy do tej strategii, której mieliśmy moŜność i wysłuchać i popatrzeć w kolorze, mnie się 
bardzo podoba to centrum i chciałbym Panie Burmistrzu jeszcze prosić, Ŝeby jednak to zdjęcie 
mogło być. Chciałbym zaproponować taką rzecz, bo tutaj nie było a juŜ w tym temacie Ŝeśmy 
pracowali, czy nie warto by było Ŝeby mieć wizję przyszłości i włączyć takie miejscowości jak 
Kleszczówka, Bobrowniki, Krasnogliny, Podwierzbie po prostu w terytorium naszego miasta. 
PrzecieŜ juŜ w tym temacie wypowiadały się społeczności tych miejscowości, myślę, Ŝe ten 
procent stwierdzenia za tym Ŝeby się przyłączyć do naszego miasta, mieszkańców Krasnoglin 
74%, Bobrownik jeszcze więcej, no moŜe ciut mniej Podwierzbia, ale bardzo duŜy procent 
mieszkańców Kleszczówki, myślę, Ŝe w strategii warto by było się pokusić, a tym samym byśmy 
mieli więcej niŜ dwadzieścia tysięcy mieszkańców, byśmy mieli większą siłę przebicia, a myślę, Ŝe 
warto by było rozwaŜyć. Jeszcze raz chcę powiedzieć, Ŝe gdyby nie to ostatnie stwierdzenia, co 
dotyczy osiedla Wiślana, bym był po prostu w humorze niesamowitym, natomiast tak troszeczkę 
mam minę zrzednieją, ale myślę, Ŝe Pan Burmistrz to co obiecał, to jeszcze zrealizuje i dopisze te, 
prawda, spostrzeŜenia, uwagi, które ja tutaj przed chwilą przekazałem."  
 
Radny Krzysztof Karbowski powiedział o centrum miasta, zaniedbanym do tej pory z róŜnych 
powodów, a dzięki zapisom w strategii zostanie rozwiązane wiele problemów, nie tylko 
związanych z tym terenem, ale poprzez rozbudowę infrastruktury z pozostałymi. Jest zdania, Ŝe po 
dzisiejszej sesji będzie narzędzie, którym będzie moŜna wykazać się przed społeczeństwem jak 
napędzić lokomotywę, która wyciągnie Dęblin z zapaści. 
 
Radny Henryk Wiejak  powiedział: "umknął mi jeden temat, który chciałbym równieŜ 
zasygnalizować, a on dotyczy mojego, naszego osiedla, mam na uwadze zasilanie energetyczne 
napowietrzne w osiedlu i chodzi tutaj o zmianę tego zasilania do zasilania doziemnego. W tej 
chwili przy większych wichurach, co najmniej trzy czwarte osiedla nie ma zasilania a wiec są 
awarie. To jest jedna rzecz, druga rzecz jest niebezpieczeństwo ogromne, bo przecieŜ sieć 
napowietrzna w pewnym sensie jest pajęczyną, gdzie moŜe w kaŜdej chwili oberwać się przewód  
i oczywiście ogromne niebezpieczeństwo. Ja chce zasygnalizować, chce przypomnieć, chce mieć 
czyste sumienie, Ŝe będąc tutaj w tej sali, dyskutując równieŜ wskazywałem i prosiłem, a liczę, Ŝe 
pan burmistrz jest mieszkańcem naszego osiedla, pani skarbnik jest mieszkańcem naszego osiedla, 
pan sekretarz jest mieszkańcem naszego osiedla i dwóch radnych, to myślę, Ŝe siła przebicia jest 
ogromna, dlaczego liczę równieŜ wzięcie tego pod uwagę."  
 
Burmistrz Miasta  - w odpowiedzi poinformował - radny Wiejak zgłosił, Ŝe burmistrz nie widzi 
moŜliwości wyznaczenia miejsc parkingowych na osiedlu, otóŜ na str. 92 strategii - projekty 
inwestycyjne planowane do rozpoczęcia do roku 2010, jest zapisany punkt 32. Rozbudowa miejsc 
parkingowych na Osiedlu Wiślana z kosztem budowy 450.000 zł z budŜetu miasta. Ogólnie  
w całym mieście jest mało parkingów, poniewaŜ nie były one projektowane w takiej ilości, jaka 
jest obecnie potrzebna a obecnie projektowanie poza osiedlem nie da oczekiwanego rezultatu. 
Miasto moŜe tworzyć parkingi w pasach drogowych w miarę moŜliwości na wszystkich osiedlach. 
Radny mówił o garaŜach, ale miasto nie moŜe być za wszystko odpowiedzialne i budować 
prywatne garaŜe, być moŜe wykona to jakaś firma, jeśli będzie takie zapotrzebowanie, teren jest 
wyznaczony w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Włączenie przyległych 
miejscowości wymienionych przez radnego w granice Dęblina i zawrzeć taki zapis w strategii - 
Burmistrz jest przeciwko takiemu rozwiązaniu, a przede wszystkim trzeba zapytać mieszkańców 
tych miejscowości, bo konsultacje o których mówił radny były osiem lat temu, natomiast 
włączenie samej Kleszczówki nic nie da, bo nadal Dęblin będzie gminą miejską i Ŝadnych 
dodatkowych środków nie pozyska. Jeśli chodzi o wniosek dotyczący zmiany zasilania - na stronie 
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69 w punkcie 21. jest zapis "wymiana sieci elektrycznej rozdzielczej napowietrznej na kablową na 
obszarach o duŜej gęstości zabudowy, uzupełnienie oświetlenia ulicznego na obszarach 
zabudowanych. Realizacja we współdziałaniu Miasta i Zakładu Energetycznego" oraz na stronie 
64 w punkcie "Budowa i rozbudowa infrastruktury technicznej" jest zapis "wymiana urządzeń 
oświetlenia ulicznego i budowa nowego", nie moŜna wpisywać kolejnych osiedli i ulic, bo 
strategia dotyczy całego miasta, a nie jest tylko strategią rozwoju osiedla Wiślana. Natomiast radny 
Karbowski złoŜył w dniu wczorajszym dane dotyczące programu turystycznego, szczegółowe 
opisy i numery szlaków, opisy historyczne - nie moŜe to być wprowadzone do strategii, poniewaŜ 
strategia nie jest opisem walorów turystycznych miasta. 
 
Prowadzący sesję wiceprzewodniczący Rady R. Zarówny zapytał, czy radni są usatysfakcjonowani 
odpowiedzią Burmistrza.  
 
Radny K. Karbowski odpowiedział, Ŝe materiał, który dostarczył, był do wykorzystania w części, 
w jakiej Burmistrz będzie sobie Ŝyczył. Radny jest zdania, Ŝe program strategii jest lokomotywą na 
rozpędzenie turystyki. 
 
Radny H. Wiejak - "bardzo się cieszę, Ŝe pan burmistrz podkreślił, na której stronie będzie 
realizowana sprawa i zmiany zasilania energetycznego i ewentualnie miejsc parkingowych, ja się 
bardzo cieszę, myślę, Ŝe to jest w protokóle naszych obrad, a więc jestem w tej chwili spokojny  
i będę spał spokojnie, Ŝe to nasze osiedle jest podwójnie docenione, tyle z mojej strony."  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/163/2008 w sprawie uchwalenia "Strategii Rozwoju 
Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008-2015". Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad.pkt 8 
Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz 
podsumowanie zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta 
Dęblina w sezonie 2006/2007. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa  
poinformował, Ŝe na terenie miasta Dęblin znajdują się drogi: krajowe – o dł.8,356 km, 
wojewódzkie – o dł. 5,751 km, powiatowe – o dł. 23,344 km i gminne – o dł. 38,270 km. 
Zarządcą dróg gminnych na terenie miasta jest Burmistrz, który w ramach tego zarządu wykonuje 
między innymi prace w zakresie utrzymania tych dróg. 
W 2007 r. w zakresie utrzymania dróg gminnych na terenie miasta Dęblin wykonano między 
innymi prace: 
� „Akcja zimowa 2007/2008” za kwotę 55.606 zł prowadzona była na terenie dróg gminnych 

przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie.  
� W ramach remontów dróg gminnych: zostały wykonane remonty cząstkowe grysami i emulsją 

nawierzchni dróg (między innymi - części ul. Reymonta na terenie osiedla Michalinów). 
� W ramach inwestycji w zakresie budowy kanalizacji ściekowej wykonano odtworzenie 

nawierzchni dróg w ul. Piłsudskiego – od skrzyŜowania z ul. Rynek do skrzyŜowania z ul. 
Wąską – pow.585,00 m2 oraz w ul. Wiatracznej na odcinku od skrzyŜowania z ul. Okólną do 
rowu melioracyjnego – pow. 729,00 m2. 

� Corocznie wykonywana jest usługa w zakresie czyszczenia kanalizacji deszczowej. W 2008 r. 
usługa ta została wykonana przez Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
„Wodociągi Puławskie” Sp. z o.o. Puławy sprzętem specjalistycznym WUKO. 
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� Wykonano równieŜ remont istniejącej sieci deszczowej w części istniejącego odwodnienia ul. 
Asnyka w celu włączenia do kanalizacji deszczowej w ul. Ogrodowej.  

� W ramach utrzymania sieci deszczowej zakupiono i dokonano montaŜu zasuwy deszczowej – 
odcinek w ul. Wiślanej. 
- W ramach utrzymania w/w sieci wykonano równieŜ prace w zakresie likwidacji awarii sieci 

deszczowej przy ul. Rogowskiego, ul. Przechodniej, ul 15 PPWilków oraz skrzyŜowaniu 
ulic: 1 Maja –Stawskiej. 

� Mechaniczne oczyszczanie ulic zostało wykonane czterokrotnie, przez „TED-BAGS” Jarosław 
Wieczorek Dęblin, za kwotę 20.858 zł.  

� Koszenie mechaniczne poboczy dróg i placów na terenie miasta wykonano trzykrotnie, przez 
Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. za kwotę 5.253 zł.  

� Wycinka i pielęgnacja drzew w pasie drogowym dróg gminnych wykonano poprzez wycinkę 
60 szt. drzew i korektę koron 5 szt. drzew. 

� Na terenie dróg o nawierzchni gruntowej pracował sprzęt typu równiarka. Usługa została 
wykonana przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych S.A. w Puławach. 

� W ramach poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w ul. Staszica wykonano budowę progu 
zwalniającego. 

� Wykonano aktualizację projektu organizacji ruchu dróg gminnych na terenie os. Lotnisko oraz 
w ul. Rynek. 

� W ramach wdraŜania projektu organizacji ruchu na terenie dróg gminnych zamontowano lub 
wymieniono ok. 100 szt. słupków oraz zamontowano 178 szt. tarcz znaków. 

� Dokonano opłaty na rzecz Funduszu Ochrony Środowiska z tytułu odprowadzania ścieków do 
wód i do gruntu z terenu dróg. 

� Wykonano równieŜ prace interwencyjne na terenie dróg gminnych. 
 
Przystąpiono do dyskusji, w której głos zabrał Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński, który 
wniósł zastrzeŜenia, Ŝe w analizie brak jest stron słabych i mocnych, stanu poprzedniego  
i wniosków kończących analizę. Zdaniem radnego jest to informacja, co zostało wykonane, a nie 
analiza.  
 
Burmistrz  zgodził się z zastrzeŜeniami, Ŝe brak jest porównań do roku ubiegłego, ale dodał, Ŝe nie 
zostały wprowadzone nowe inwestycje drogowe, jeśli chodzi o tworzenie nowych dróg i zakres 
dróg nie zwiększył się.  
 
Przystąpiono do głosowania.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” analizą było 12 głosów, przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła analizę utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz 
podsumowanie zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblina w sezonie 
2006/2007, stanowiącą załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 9a. 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła projekt uchwały informując, Ŝe zaciągnięty 
kredyt w wysokości 2.500.000 zł przeznaczony będzie na dofinansowanie bieŜącej działalności 
miasta oraz inwestycji ujętych w uchwale budŜetowej na 2008 rok. Kredyt zostanie uzyskany  
w drodze przetargu nieograniczonego z zamiarem spłaty do końca roku 2016 i został ujęty  
w uchwale budŜetowej na 2008 rok. 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu podała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/164/2008 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 9b. 
Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
miastem Dęblin i gminą StęŜyca. 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta i Inwestycji - Henryk Rozenbajgier przedstawił projekt 
uchwały i poinformował, Ŝe Miasto Dęblin zamierza pozyskać wraz z Gminą StęŜyca środki 
finansowe z Funduszu Spójności na realizację zadania z zakresu ochrony środowiska 
„Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie 
aglomeracji Dęblin”. Do realizacji tego celu niezbędne jest współdziałanie obu jednostek 
samorządu na warunkach określonych w porozumieniu, stąd teŜ rady obu gmin są zobowiązane do 
podjęcia stosownych uchwał w sprawach wzajemnego współdziałania.  
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/165/2008 w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego pomiędzy miastem Dęblin i gminą StęŜyca. Uchwała stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
Ad. pkt 9c. 
Uchwała zmieniająca w sprawie w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta - Beata Siedlecka poinformowała, Ŝe Organ Nadzoru Wojewody 
Lubelskiego nie zaakceptował poprzednich uchwał przyjętych przez Radę w lutym i marcu 2008 r. 
w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników komunalnych. W miesiącu lutym 
Rada podjęła uchwałę ze stawką opłat za odbiór nieczystości ciekłych "netto". Wojewoda nie 
zaakceptował uchwały uznając, Ŝe w górną stawkę opłat powinien wchodzić podatek WAT, który 
płaci obywatel zawierając umowę z przedsiębiorcą. W miesiącu marcu została podjęta uchwała 
ujednolicająca stawki opłat "brutto" za odbiór odpadów komunalnych stałych i odbiór nieczystości 
ciekłych. Wojewoda nie zaakceptował uchwały uznając, Ŝe jego zastrzeŜenia dotyczyły tylko opłat 
za odbiór i transport nieczystości ciekłych, dlatego teŜ obecna uchwała dotyczy tylko zmiany 
górnych stawek odnośnie nieczystości ciekłych i ustalona jest w wysokości 22,50 zł brutto za 1 m3. 
Stawka ta była wcześniej omawiana na posiedzeniach komisji Rady. 
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy 2 
wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXV/166/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie górnych 
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 
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odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych. Uchwała stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 10. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Henryk Wiejak: 
� Zgłosił, Ŝe w dniu wczorajszym na ulicy Wiślanej o godz. 1930 paliły się lampy uliczne - 

sugerował, Ŝeby później włączać lampy uliczne i nie wyłączać lamp na osiedlu. 
 
Radny Krzysztof Karbowski: 
� Wnioskował, aby w ramach utrzymania czystości na targowisku wszystkim handlującym 

wręczać worek na śmieci przy uiszczaniu opłaty. Zdaniem radnego pomoŜe to utrzymać 
czystość na targowisku. 

� Wnioskował o zmianę słupków plastikowych ustawianych przez Zarząd Drogowy w 
miejscach, którymi nie moŜna przejeŜdŜać, na trwalsze lub zmianę organizacji ruchu w tych 
miejscach. Radny ma na uwadze przede wszystkim notorycznie łamane słupki w bezpośrednim 
sąsiedztwie linii kolejowej do Kielc. 

� Poinformował o postępującej dewastacji kortów tenisowych przy Klubie KKS "Czarni" (gmina 
partycypowała w ich budowie) i prosił o szybką ich naprawę. 

 
Radny Mieczysław Skibiński: 
� Wnioskował o ustawienie śmietniczki przy przystanku autobusowym na osiedlu Lotnisko.  
 
Radny Adam Cenkiel: 
� Wnioskował o przeprowadzenie ćwiczeń grupowych na temat "działanie miasta na wypadek 

zerwania linii napowietrznych". 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński: 
� Wnioskował, Ŝeby radny Krzysztof Karbowski zapoznał się z wyglądem targowiska po 

zakończeniu handlu. 
� Poinformował radnego Karbowskiego, Ŝe to Zakład Usług Komunalnych, którego jest 

kierownikiem wkopywał słupki plastykowe w miejscach, w którym nie powinny jeździć 
samochody. 

 
Ad. pkt 11. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 
� Dla radnego Henryka Wiejaka: 

- Zakaz postoju na ulicy StęŜyckiej - problem dostrzeŜono duŜo wcześniej i zostało juŜ 
wysłane wystąpienie w tym zakresie do zarządy drogi, czyli do Zarządu Dróg Wojewódzkich 
i Zarząd odmówił postawienia w tym miejscu znaku zakazu zatrzymywania się. Wystąpienie 
w tej spawie zostanie ponowione. 

- Wydelegowanie przedstawiciela na Forum Ekonomiczne do Krynicy - wniosek będzie 
rozwaŜony. 

- Przejezdność ulicy śabiej - jest to problem, który trzeba rozwiązać w tym roku w okresie 
letnim, choćby poprzez wykonanie podbudowy betonowej, a docelowo ulica jest ujęta  
w programie rewitalizacji miasta.  
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- Budowa boisk z Funduszu Norweskiego - był złoŜony wniosek do Funduszu, ale niestety nie 
otrzymaliśmy środków - zostanie złoŜony wniosek do Regionalnego Programu 
Operacyjnego. 

- Co moŜemy skorzystać na "Euro 2012" - być moŜe modernizację linii kolejowej, 
modernizację drogi krajowej nr 17, a jeśli chodzi konkretnie o samo miasto - to w tej chwili 
trudno coś powiedzieć. 

 
� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego -  

- Uzupełnienie materiałów promocyjnych województwa o walory dęblińskie - radny przesłał 
materiały do uzupełnienia i folder powinien być juŜ uzupełniony - natomiast Urząd 
Marszałkowski przygotowując folder, nie przysyła materiałów do konsultacji, ale będzie 
wystąpienie do odpowiedniego wydziału Urzędu Marszałkowskiego, aby w następnych 
publikacjach Dęblin był brany pod uwagę. 

- Dewastacja obiektu dworca PKP - jest to problem PKP, który jest gospodarzem tego obiektu, 
poniewaŜ Burmistrz nie odpowiada za ten obiekt. Jeśli chodzi monitoring - miasto 
deklarowało udostępnienie łącza a PKP miało zainstalować swoje kamery - do tej pory nie 
zostało to wykonane. Na obiekcie gminnym, czyli Dęblińskim Centrum Informacyjnym jest 
zainstalowana kamera i jest monitorowany, ale nie będziemy tej kamery przenosić w inne 
miejsce. 

- Sprawa kiosków na peronie - sprawa była poruszana na kilku sesjach - były rozmowy z 
właścicielami i deklaracja, Ŝe jeŜeli zajdzie konieczność rozmowy z konserwatorem 
zabytków czy PKP, to taka rozmowa zostanie przeprowadzona, ale nie było do tej pory nikt 
nie zwrócił się do Burmistrza o przeprowadzenie rozmowy. 

- Sprzątanie obiektu DCI - obiekt powinien być sprzątany i wniosek będzie zrealizowany. 
- Poprawa wjazdu na posesję przy ul. Warszawskiej 126 - jeŜeli jest taka potrzeba, to 

właściciel posesji powinien zgłosić do zarządcy drogi, nie moŜe burmistrz występować  
w imieniu właściciela posesji, który moŜe nawet o tym nie wiedzieć. A po za tym kilka razy 
była mowa, Ŝe jest przygotowywana dokumentacja na modernizację ulicy i wszystkie wjazdy 
i zjazdy będą poprawione. 

- Przygotowania do obchodów 3 Maja - przygotowania są w trakcie, a program zostanie 
ogłoszony (jak co roku). 

- Uporządkowanie miejsc pamięci - miejsca pamięci zostaną posprzątane przed dniem 3 Maja 
- jak co roku. 

- Worki dla handlujących na targowisku - worki były juŜ w ten sposób rozdawane i nie było 
widocznego efektu - jest sprzątanie po zakończonym handlu, ale przy wietrznej pogodzie 
folie są roznoszone przez wiatr, a obecnie, kiedy została zdemontowana część ogrodzenia od 
torów widać to jeszcze bardziej - ogrodzenie zostanie przesunięte i siatka załoŜona, wtedy 
część tych śmieci będzie wyłapywana. 

- Dewastacja kortów tenisowych - będzie wystąpienie do zarządu Klubu Sportowego KKS 
"Czarni" w tej sprawie. 

 
� Dla radnego Mieczysława Skibińskiego:  

- Sprawa oświetlenia na przyjętych obecnie drogach - sprawa zostanie sprawdzona i decyzja 
podjęta. 

 
� Dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

- Tonące w błocie targowisko - problem jest w tym, Ŝe teren ten docelowo nie jest 
przeznaczony pod targowisko a więc obecne inwestowanie nie będzie zgodne z przyszłymi 
planami.  
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- Wyjaśnić zasady regulacji płacowych pracowników administracji oświaty - Rada podjęła 
uchwałę o wartości punktu, ale wartość punktu nie wiąŜe się automatycznie z tym, Ŝe 
pracownik musi tyle otrzymać, wartość punktu słuŜy do ustalenia widełek tabeli, poniewaŜ 
inny mechanizm powodowałby to, Ŝe wszyscy muszą otrzymać maksymalną podwyŜkę (to 
tak jakby pracownicy Urzędu musieli otrzymać maksymalne stawki w danej grupie). 
Natomiast po analizie przedstawionych wynagrodzeń zostało zauwaŜone, Ŝe jest bardzo duŜa 
rozpiętość w porównywalnych stanowiskach obsługi w róŜnych placówkach i dlatego zostały 
wysłane sugestie do dyrektorów jak wyrównywać te podwyŜki, poniewaŜ środki 
przeznaczone na wynagrodzenia limitują pułap wynagrodzeń. 

 
� Dla radnego Henryka BroŜyny: 

- Zmiana znaku - ustawienie znaków na tym terenie zostanie zlustrowane. 
 
� Dla radnego Ryszarda Karpińskiego: 

- Remont cząstkowy ulicy Ogrodowej - remonty cząstkowe, nie tylko tej ulicy będą 
wykonywane, ale w obecnej chwili pogoda nie sprzyja remontom ulic. W najbliŜszym 
sprzyjającym czasie zostaną zalane największe wyrwy "masą na zimno". Ulica Ogrodowa 
jest jedną z najbardziej zdewastowanych, ale w obecnym roku nie jest przewidziana jej 
modernizacja, dopiero po wykonaniu magistrali wodnej  

- Inwestycje na ulicy 1 Maja - na części ulicy (od ulicy Grunwaldzkiej w stronę MDK) nie 
została połoŜona ostatnia warstwa nawierzchni z powodu inwestycji kanalizacyjnej, po 
połoŜeniu tej warstwy nawierzchnia ulicy zostanie podniesiona - będzie wystąpienie do 
Zarządu Dróg Powiatowych. 

 
� Dla radnego Henryka Wiejaka: 

- Palące się lampy o godz. 1930 na ulicy Wiślanej - zostało wydane polecenie w celu 
sprawdzenia, ale prawdopodobnie jest awaria systemu włączania i wyłączania oświetlenia 
ulicznego, natomiast, jeśli chodzi o wyłącznie niektórych lamp w celach oszczędnościowych 
- będą one nadal wyłączane.  

 
� Dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

- Śmietniczka przy przystanku autobusowym na osiedlu Lotnisko - śmietniczka powinna być 
przy kaŜdym przystanku - zostanie wykonany przegląd w całym mieście i tam, gdzie przy 
przystankach nie ma śmietniczek, zostaną ustawione.  

 
� Dla radnego Adama Cenkla:  

- Przeprowadzenie ćwiczeń na wypadek zagroŜenia - dobrze jest zrobić takie ćwiczenia, ale 
Urząd nie przeprowadzi sam takich ćwiczeń i tematem trzeba zainteresować powiatowe 
struktury zarządzania oraz Wojewódzki Sztab Kryzysowy. 

 
Burmistrz poinformował, Ŝe Komenda Policji wystąpiła o zwiększenie dotacji na zakup 
samochodu z kwoty 20 tys. zł do 37 tys. zł w związku z wytycznymi Komendy Głównej. Komisja 
Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała zwiększenie środków na samochód, 
ale w ramach środków zabezpieczonych na bezpieczeństwo, w związku z tym została przekazana 
odpowiedź na dotację w kwocie 30 tys. zł. 
  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa  udzielił 
odpowiedzi na wnioski dotyczące: 

- zmiany znaku drogowego - przegląd znaków drogowych został wykonany, a jeśli chodzi o 
złoŜony wniosek radnego Henryka BroŜyny - zostanie teren zlustrowany i podjęta decyzja; 
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- montaŜu nowych tabliczek z nazwami ulic - jako pierwsze zostaną zamontowane tabliczki 
przy ulicy Warszawskiej, która ma odniesienie do róŜnych osiedli i miejsc, następnie będą 
wymieniane inne ulice w miarę środków i uzasadnionych racji; 

- wycięcie drzewa przy szkole - wniosek zostanie zgłoszony do zarządcy drogi, ale do tej pory 
nikt z mieszkańców ani dyrekcja szkoły nie zgłaszała problemu.  

 
Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński. 
 
Ad. pkt 12. 
Zatwierdzenie protokółu z XXIV sesji Rady Miasta. 
 
PoniewaŜ nie wpłynęły do protokółu uwagi ani wnioski, przystąpiono do głosowania zatwierdzenia 
protokółu z XXIV sesji Rady Miasta.  
 
W głosowaniu brało 15 radnych. „Za” przyjęciem protokółu z XXIV sesji było 15 radnych.  
Rada Miasta przyjęła protokół z XXIV sesji. 
 
Ad. pkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XXV sesji Rady Miasta. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała: 
 
Regina Rodzik  
 


